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 اجرای ۵ طرح آبرسانی 
با بهره مندی ۷۹۰۰ خانوار در بهشهر

مدیر امور آبفا بهشــهر گفت: ۵ طرح آبرسانی در شهرستان بهشهر با 
بهره مندی ۷۹۰۰ خانوار در دست اجراست.

مهندس کمال الدین گودرزی اظهار داشت: ۵ طرح آبرسانی شامل فاز یک جابجایی ایستگاه 
چشمه عمارت و احداث حوضچه نصب پمپ شناور، اصلاح و توسعه ۵۳۰۰ متر خط انتقال 
و شبکه توزیع روســتای ارضت ، اصلاح و توسعه ۴۲۶۲ متر شبکه توزیع روستای پرکلا و 
احداث ۴ حوضچه بتنی همچنین اصلاح و توسعه ۳۰۰ متر شبکه توزیع روستای حسین آباد 
به همراه احداث اتاقک کلرزنی ، تابلو برق و دیزل ژنراتور و نصب مولد برق، اصلاح و توسعه 
۸۴۲۸ متر شبکه توزیع و خط انتقال روستای قره تپه و اصلاح ۶۱۰ فقره انشعاب خانگی و 
۳۷۰ فقره جابجایی کنتور در شهرستان بهشهر در حال اجراست. وی افزود : برای این پروژه ها  
۴۸ میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شده که تاکنون با صرف ۳۹ میلیارد ریال اعتبار ۸۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است. مهندس گودرزی گفت: برای اتمام این پروژه ها  ۲۲ میلیارد 

ریال اعتبار نیاز است.

 برگزاری کارگاه آسیب شناسی و کاهش سرقت ها
 در شرکت برق منطقه ای غرب

 کارگاه آسیب شناسی و کاهش سرقت ها با حضور مهندس »علی اسدی« 
مدیرعامل این شــرکت، مهندس مرادی مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق استان کرمانشاه، مرادی مدیرکل امنیتی انتظامی استانداری کرمانشاه، 
رحیمی معاون حفاظت فیزیکی حراســت کل استان کرمانشاه، شریعت 
معاون حراست فیزیکی شرکت توانیر، دکتر رحیمی معاون دادستان استان 
کرمانشاه، جناب ســرهنگ نظری رئیس اداره آگاهی استان کرمانشاه و 
مسئولین حراست شــرکت های برق منطقه ای غرب، باختر و خوزستان و 
مسئولین حراست شــرکت های توزیع نیروی برق استان های کرمانشاه، 
کردســتان، ایلام، مرکزی، لرستان، خوزســتان و همدان در محل سالن 

کنفرانس تالار برق غرب برگزار شد.
در ابتدای این جلسه مهندس »علی اسدی« مدیرعامل شرکت برق منطقه ای غرب ضمن 
خوش آمدگویی به حاضرین به تشــریح فعالیت ها و معرفی محدوده جغرافیایی این شرکت 
پرداخت و گفت: جا دارد در اینجا از زحمات فرماندهان و پرسنل نیروی انتظامی بابت همکاری 
بسیار خوبی که با همکاران ما در کاهش سرقت از تجهیزات برق و تأمین امنیت شبکه برق 

داشته اند، تشکر و قدردانی نمایم.
وی افزود: اگر همکاری این عزیزان و حمایت ها و برخورد قاطع دادستان استان های کرمانشاه، 

کردستان و ایلام نبود امروز شاهد خاموشی و خسارت های فراوانی در شبکه برق بودیم.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای غرب در پایان با تأکید بر بررسی علت سرقت از تجهیزات 
شبکه برق گفت: ظرفیت ایجاد شده توسط وزارت نیرو در استان های تحت پوشش در وضعیت 
خوبی است و ما آمادگی داریم برق سرمایه گذاران در حوزه صنایع به هر میزانی که باشد ، برای 
ایجاد اشــتغال در غرب کشور تأمین کنیم.در ادامه مهندس مرادی مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق استان به تشریح فعالیت ها و چگونگی سرقت ها از شبکه توزیع برق و نقش مهم 
نیروی انتظامی در کاهش سرقت ها پرداخت.آقای مرادی مدیرکل امنیتی انتظامی استانداری 
کرمانشاه با تقدیر از درایت مسئولین و زحمات شبانه روزی پرسنل صنعت برق غرب کشور 
گفت: تابستان بسیار سختی را پشت سر گذاشتیم و هم اکنون نیز با وجود مشکلاتی که در 
منطقه اورامانات به دلیل بارش نزولات آسمانی داشتیم، در کمترین زمان برق خانه های مردم 
منطقه وصل شد.رحیمی معاون حفاظت فیزیکی حراست کل استان کرمانشاه نیز بر برون سپاری 
حفاظت شبکه، صدور احکام سنگین برای جلوگیری از تکرار حوادث مشابه و استفاده از مهندسی 

پهپادی برای پایش شبکه برق تأکید کرد.

شهردار رشت :
 اجرای اتاق شیشه ای شهرداری رشت 

برای حفاظت از منافع شهروندان
شهردار رشت شفافیت را تنها دغدغه مدیریت انقلابی خواند و با تاکید بر 
اینکه شفاف سازی در قالب تحقق اتاق شیشه ای در سرلوحه کار شهرداری 
رشــت قرار گرفته است، گفت: شهرداری رشت قصد دارد در حوزه اموال، 

املاک و کمیسیون ماده ۱۰۰ و ... شفاف سازی نماید.
 به گزارش واحد خبر مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری رشت - سید امیر حسین 
علوی شهردار رشت،  آخرین اقدامات شهرداری در حوزه شفافیت و تحقق اتاق شیشه ای را 
تشریح کرد و اظهار داشت: شهرداری رشت قصد دارد تا به سان دیگر کلانشهرها، شفاف سازی 
را در حوزه های مختلف شهرداری به صورت فاز به فاز به مرحله اجرا درآورد.شهردار رشت با 
بیان اینکه اعتماد مردم به مسئولان و خدمتگزاران نظام، وظیفه مدیران را در هر سمتی که 
باشند در قبالشان دو چندان کرده است، اجرای قانون، حمایت از منافع عمومی و شفاف سازی 
را از جمله مواردی که در سرلوحه کار شهرداری رشت قرار گرفته اعلام کرد و گفت: یکی از 
مهمترین وظایف شهرداری زیباسازی شهر و اجرای پروژه های متنوع عمرانی و فرهنگی است 
اما شــهرداری رشت علاوه بر اینها وظیفه خود در جهت برقراری عدالت و شفاف سازی را با 
جدیت دنبال می کند.سید امیر حسین علوی در تشریح برنامه های شهرداری رشت در بخش 
شفاف ســازی اموال و املاک شهرداری ابراز داشت: با توجه به این که عمده فعالیت مناطق 
پنجگانه شهرداری درقالب نرم   افزار یکپارچه شهرسازی )سرا( انجام می  شود، کارتابل »میز 
خدمت« با قابلیت جستجوی درخواستها، جست   و جوی نقشه، مشاهده طرح تفصیلی و نظایر 
اینها در هر یک از مناطق ایجاد شده است.وی اضافه کرد: علاوه بر این اقدامات همچنین مقرر 
شد، مناطق پنجگانه شهرداری یک دستگاه کامپیوتر را جهت استفاده مراجعین و ارباب رجوعان 
اختصاص دهند تا شهروندان بتوانند از طریق کارتابل اشاره شده، به اطلاعات مورد نیاز دسترسی 
داشته باشند.شهردار رشت از ایجاد گزارشی با عنوان »مشخصات کمیسیون« در نرم  افزار سرا با 
هدف اجرای برنامه شفاف سازی شهرداری رشت خبر داد و افزود: متقاضی با استفاده از کارتابل 
»میز خدمت« و تشخیص کد نوسازی ملک از روی نقشه، می  تواند آراء صادره کمیسیون ماده 
صد برای ملک مورد نظر را )به استثناء اطلاعات شخصی مالک( مشاهده نماید.علوی با بیان 
اینکه گزارشی تحت عنوان »شفافیت آراء ماده صد« نیز در نرم  افزار سرا ایجاد شده است، تصریح 
کرد: با این بستر مناطق پنجگانه می  توانند در بازه  های زمانی مورد نظر لیست آراء کمیسیون 
ماده صد را )به استثناء اطلاعات شخصی مالک( تهیه و جهت انتشار روی پرتال در اختیار روابط 
عمومی قرار دهند.علوی کاربرد امکانات فراهم شده در نرم افزار سرا را بیشتر تشریح کرد و یادآور 
شد: در حال حاضر پس از ثبت درخواست شامل آیتم هایی مانند استعلام، پروانه، پایان کار و عدم 
خلاف در نرم  افزار سرا هر کدام از مناطق پنجگانه و مشخص شدن مامور بازدید، یک پیامک 

حاوی شماره درخواست و تاریخ بازدید به متقاضی ارسال می  شود

رئیس کانون وکلای دادگستری کرمانشاه مطرح کرد:

نقش کانون وکلای استان در کاهش ورودی پرونده ها و اختلافاتنقش کانون وکلای استان در کاهش ورودی پرونده ها و اختلافات
کرمانشــاه - الهه فرهــادی: رئیس کانون 
وکلای دادگســتری کرمانشاه با بیان اینکه 
رجال حقوقی ایرانی در دهه های گذشــته 
تلاش زیادی برای استقلال کانون های وکلا 
داشته اند اظهارداشت: در سال های ۱۳۱۵ و 
۱۳۱۶ مساعدت های زیادی صورت گرفت 
تا مقدمات استقلال نهاد وکالت شکل گیرد 
و سرانجام با تشکیل دادگستری نوین و به 
همت حقوقدانان و نخست وزیر وقت، لایحه 
اســتقلال کانون های وکلا در سال ۱۳۳۱ 

تصویب شد.
روح الله وکیلی در مراسم جشن سالروز استقلال کانون 
وکلای دادگستری و روز وکیل که با حضور خبرنگاران 
برگزار شد بااشاره به شرایط این روزهای کانون های وکلا 
گفت: تا پیش از ســال ۱۳۱۵ کانون وکلا زیرمجموعه 
وزارت عدلیه بود و امر انتخابات و گزینش هیات مدیره، 
صدور پروانه و ســایر امور مربوط به نهاد وکالت در این 

وزارت انجام می گرفت.
وکیلی با بیان اینکه نهاد کانون وکالت طی دهه های 
گذشته روزگار پر فراز و نشیبی را پشت سر گذاشته تصریح 
کرد: ما حرفه و استقلال خود را سیاسی نمی دانیم، اما این 
روزها اتفاقاتی می افتد که گویا در حال رجعت به ســال 

۱۳۱۵ و ماقبل آن هستیم.
وکیلی تاکید کرد: کانون وکالت، نهادی خصوصی است 
که مامور به انجام خدمات عمومی و خودگردان و خودالتزام 
است و ریالی از بودجه دولتی استفاده نمی کند و خود را یار 
دستگاه قضایی می داند و تمام توان خود را صرف می کند 
تا در کنار قوه قضائیه و با همکاری متصدیان امر قضاوت 
دادرســی عادلانه را محقق کند، لذا این اقدامات دخالت 

گونه در فعالیت نهاد کانون وکلا مشکل ایجاد می کند.
وی افزود: این روند در باب استقلال کانون های وکلا 
ادامه داشــت تا اینکه سرانجام در سال های اخیر قانون 
کیفیت اخذ پروانه در مجلس شورای اسلامی تصویب و 
به تایید شورای نگهبان رسید که این مسئله اولین ورود 
دخالت گونه در نهــاد وکالت بود، چراکه در بحث تایید 
صلاحیت وکلای کاندیدای عضو هیات مدیره ســایر 

نهادها هم دخالت می کردند.
وی ادامه داد: در زمان ریاســت اسبق قوه قضائیه آیین 

نامه ای تصویب شد، بدون آنکه مسیر قانونی آن طی شود 
که استقلال نهاد کانون وکلا را نشانه رفته بود که همان 

زمان ایشان دستور توقف آن را داد.
رئیس کانون وکلای دادگستری کرمانشاه تصریح کرد: 
متاسفانه مدتی بعد کمپین هایی تشکیل شد که طی آن 
نهاد وکالت و کانون های وکلا را آماج حملات خود قرار 
دادند و به شیوه های مختلف هم مورد حمایت قرار گرفتند 
و حتی رسانه ملی هم به نوعی همراه آنان شد و در ادامه 

هر روز به نوعی کانون وکلا را تخریب می کنند.
وکیلــی اوج هجمه ها به کانون وکلا را در "آیین نامه 
استقلال کانون های وکلای دادگستری" عنوان کرد و 
گفت: این آیین نامه در اواخر دوره رئیس سابق قوه قضاییه 
بدون اینکه متولی اصلی آن یعنی کانون های وکلا نقشی 
داشته باشند، تدوین شد و از کانون های وکلا خواسته شد 
که نظرات خود را اعلام کنند که در این زمینه کانون های 
وکلا اصلاحاتی را روی آن انجام دادند و به قوه قضائیه 

تحویل دادند که اعلام شد آن را دیر آورده اید.
وکیلی افزود: متاسفانه بدون اینکه نظر کانون های وکلا 

در این آیین نامه در نظر گرفته شود آن را ابلاغ کردند.
وی با انتقاد از این نحوه برخورد با استقلال کانون های 
وکلا، اعلام کرد: نه تنها قوه قضائیه بلکه هر نهادی ذیربط 
دیگری می تواند نظارت و نه دخالت کند و هیچ ابایی هم 

از نظارت کردن ها نداریم.
رئیس کانون وکلای دادگســتری کرمانشاه تصریح 
کرد: چنانچه وکیلی خطایی مرتکب شود، مرجع آن را 
قانونگذار مشخص کرده و دادسرا و دادگاه انتظامی قضات 
عهده دار رسیدگی به تخلفات آن است.وی تاکید کرد: در 
بحث صلاحیت کاندیداهای عضو هیات مدیره و پذیرفته 
شدگان کارآموزی وکالت نیز دستگاه های امنیتی نظارت 
دارند و کانون های وکلا موظف هســتند از این مراجع 
استعلام بگیرند.وکیلی با تاکید براینکه کانون های وکلا 
پایبند به قانون هستند، عنوان کرد: ما قانون را ابزار کار 
خود می دانیم و طبق قانون از صفر تا صد آزمون وکالت 
به کانون ها سپرده شــده و برای قوه قضائیه هم شرح 

وظیفه احصا شده است. 
وی با تاکید براینکه باید به جایگاه واقعی کانون های 

وکلای دادگســتری به نیکی نگاه کرد، افزود: ما خود را 
سربازان عدالت و پاسداران حقوق ملت می دانیم و غریبه 
انگاشتن و به حاشیه راندن ها و تقویت نهادهای موازی 
تنها باعث تضعیف این کانون با پیشینه ۷۰ ساله می شود.

رئیس کانون وکلای دادگســتری استان کرمانشاه به 
تعویق برگزاری آزمون وکالت ســال ۱۴۰۰ اشاره کرد و 
گفت: دخالت های فراقانونی عامل عدم برگزاری به موقع 
این آزمون بود.رئیس کانون وکلای دادگستری کرمانشاه 
عنوان کرد: درحالی که برگزاری آزمون وکالت برعهده این 
کانون است، اما به یکباره می گویند که نهاد موازی ما در 
سال آینده در دو فصل می تواند آزمون برگزار کند که این 

چیزی جز تضعیف نهاد کانون وکالت نیست.
وکیلی در ادامه از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
خواســت تا در تصویب قوانین بــه جایگاه وکلا توجه 
داشته باشــند و به نوعی با آنها رفتار نشود که مجازات 
انگاری است.رئیس کانون وکلای دادگستری کرمانشاه 
گفت: نهاد داوری کانون وکلای استان می تواند نقشی 
اساسی در کاهش ورودی پرونده ها به دستگاه قضایی 

و اختلافات بین مردم داشــته باشد. روح الله وکیلی به 
توان کانون وکلای دادگستری برای کاهش پرونده های 
ورودی به دستگاه قضایی اشاره کرد و گفت: نهاد داوری 
کانون وکلای استان می تواند نقشی اساسی در کاهش 
ورودی پرونده ها و اختلافات بین مردم داشته باشد که در 
این راستا در نشستی که اخیرا با رییس کل دادگستری 
استان داشتیم، تقاضا کردیم تا برخی دعاوی و شکایاتی که 
فوریت رسیدگی ندارند را به این نهاد ارجاع دهند.وی ادامه 
داد: با این اقدام می توانیم ظرف شش ماه خروجی آن که 
ایجاد تفاهم در پرونده ها و کاهش ورودی پرونده ها به 
دستگاه قضایی و رضایتمندی طرفین دعوا است را ببینیم.
وکیلی خاطرنشــان کرد: همچنین به این منظور خط 
تلفنی را راه اندازی کرده ایم تا به شهروندان مشاوره های 
حقوقی تلفنی بدهیم تا میزان اختلافات بین آنها کاهش 
پیدا کند.وی یکی از اقدامات لازم برای کاهش اختلافات 
بین مردم را توسعه آموزش های حقوقی دانست و گفت: 
اگر بتوانیم زمینه رشــد آگاهی مردم در حوزه حقوقی را 
افزایش دهیــم، این امر مانع از افزایــش پرونده های 
حقوقی می شود.وی در بخش دیگری از سخنانش به 
فعالیت های کانون وکلای کرمانشاه طی یکسال اخیر 
اشاره کرد و افزود: در کانون اداره ای به نام معاضدت وجود 
دارد که در آن برای افرادی که برای پرونده های قضایی 
خود تــوان مالی ندارند، وکیل رایگان در نظر می گیریم 
و در طول یکســال گذشته برای بیش از ۴۰۰ پرونده در 
کانون وکلای کرمانشاه وکیل معاضدتی در نظر گرفته 

شده است.
وی خاطرنشان کرد: همچنین برای بیش از ۲۰۰ پرونده 
کیفری هم وکیل تسخیری در نظر گرفته ایم.وی در ادامه 
به روی کار آمدن استاندار جدید کرمانشاه هم اشاره کرد و 
گفت: انتظار و توقع جامعه وکالت از عالی ترین مقام دولتی 
در کرمانشاه این اســت که با برنامه ریزی و به خدمت 
گرفتن افراد تحصیلکــرده، مومن، متعهد و اهل برنامه 
ریزی، اســتانمان را از این رکود بویژه در بحث بیکاری 

نجات دهد.
وکیلی خاطرنشان کرد: نهاد وکالت با تکیه بر وکلای یا 
تجربه، تحصیلکرده و آشنا به امر حقوق، اعلام آمادگی می 
کند که استاندار را در راستای تحقق برنامه های خود بویژه 

در حوزه حقوقی یاری کند.

اخبار کوتاه 

جلسه هماهنگی برنامه های هفته منابع 
طبیعی و آبخیزداری در جهادکشاورزی 

استان برگزار شد.
جلسه هماهنگی برنامه های هفته منابع طبیعی 
با حضور سرپرست ســازمان جهادکشاورزی، 
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری ایلام، مسئول 
حوزه نمایندگی ولی فقیه در جهادکشــاورزی 
استان، مسئول حوزه نمایندگی ولی فقیه در اداره 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان، معاونین و 
رؤسای ادارات در محل سالن جلسات سازمان 

جهادکشاورزی استان برگزار شد.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان در این آیین ضمن تشریح برنامه های 
هفته و قرائت دســتورالعمل اجرایی برنامه گفت: واقعیت این است که بدون 
حفاظت از منابع آب، خاک، پوشش گیاهی و بهره برداری بهینه از آنها، نمی توان 

به توسعه پایدار و تولید مطمئن در کشاورزی رسید. 
رضا احمدی افزود: توســعه کشاورزی که به منظور تولید غذا و درآمد بیشتر 
و ایجاد اشتغال انجام می گیرد، راهی برای پایداری تولید غذایی و حفظ منابع 

طبیعی است. متأســفانه در حال حاضر، منابع 
تجدید شونده مانند آب، خاک، جنگل و مرتع، 
روند تجدید نشدن را می پیمایند یا تجدید آنها از 

یک نسل و چند نسل بیشتر می شود
وی ادامــه داد: اگر معتقدیــم منابع طبیعی، 
بستر کشاورزی و حتی بستر حیات است، باید 
همکاری و هماهنگی همه ارگان های دولتی 
و بهره برداران خصوصی و همه اقشار مردم در 
چارچوب عزمی ملی بروز یابد و این مسئله، جز 
با شناخت و آگاهی دادن به آنها میسر نمی شود.

وی افزود: اگر بخواهیم آینده بهتری داشته باشیم، باید در راه حفظ، احیا و توسعه 
این منابع بیش از پیش بکوشیم در غیر این صورت، جهان آینده، جهانی همراه با 
فقر، گرسنگی و محیط زیستی آلوده و غیرقابل زندگی خواهد بود بنابراین هفته 

منابع طبیعی فرصتی مغتنم برای ترویج فرهنگ منابع طبیعی است
رییس سازمان جهادکشاورزی نیز با تبریک پیشاپیش به مناسبت هفته منابع 
طبیعی گفت: هفته منابع طبیعی فرصتی مناسب برای ترویج فرهنگ کاشت 

نهال و تشویق شهروندان به درختکاری است.

سرپرست معاونت حمل و نقل اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان 
اظهار داشت : با هدف ترویج فرهنگ 
اســتفاده از کلاه ایمنی از ابتدای سال 
تا کنون ۱۶۰۰ کلاه ایمنی رایگان بین 
موتورسواران اســتان مازندران توزیع 

شده است.
مهندس ابوالفضل صفری، با اشاره به اهمیت 
رعایت ایمنی موتورســواران و کاهش ســوانح 
رانندگی، اظهار کرد: یکی از طرح های مهم حوزه 

حمل و نقل استان، اجرای طرح ارتقای ایمنی تردد راکبان موتور است که هر ساله در 
قالب برگزاری دوره های آموزشی و توزیع رایگان اقلام ایمنی اجرا می شود.

وی با بیان اینکه اجرای این طرح موجب ارتقای فرهنگ استفاده از کلاه ایمنی و 
کاهش آمار کشته های موتورسواران در تصادفات می شود، افزود: استفاده  نکردن از 
کلاه ایمنی در بیشتر تصادفات منجر به ضربه به سر و گردن و فوت شده و گاهی 
اوقات درمان مصدومان نیز هزینه های بســیار زیادی را برای خانواده ها به همراه 
دارد که فرهنگ سازی رانندگی ایمن و استفاده از کلاه ایمنی می تواند از صدمات 

و خســارت تا حد زیادی جلوگیری کند.مهندس 
صفری با اشاره به اینکه از ابتدای سال تاکنون با 
برگزاری پنجاه دوره آموزشی، ۱۶۰۰ کلاه ایمنی 
رایگان در شهرستان های استان بین راکبین موتور 
توزیع شــده است، گفت: این دوره ها با محوریت 
آموزش اســتفاده از تجهیزات ایمنی و توجه به 
سلامت فنی موتورسیکلت، آگاه  سازی از تبعات 
عــدم رعایت قوانین و مقررات عبــور و مرور در 
راه ها مانند رانندگی با سرعت بالا، سبقت غیرمجاز، 
رانندگی بر خلاف جهت حرکت خودروها، رانندگی 
با موتورســیکلت های دارای نقص فنی و توزیع کتابچه های آموزشی مخاطرات 
رانندگی با موتور برگزار شد.سرپرست معاونت حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای استان تصریح کرد: همچنین در حاشیه برگزاری این کلاس ها ۱۶۰۰ 
برچسب ایمنی دارای شبرنگ جهت آشکار سازی وسیله نقلیه بین موتورسواران 
توزیع شد.وی با تاکید براینکه این آموزش ها در طول سال ادامه دارد و به برگزاری 
چند دوره محدود نمی شود، گفت: امید است با اجرای چنین برنامه های فرهنگی 

و آموزشی، گامی موثر در جهت ارتقای فرهنگ موتورسواری در استان برداریم.

مدیرکل منابع طبیعی استان ایلام :  سرپرست معاونت حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان اعلام کرد: 

برای داشتن آینده بهتر باید در راه حفظ و منابع طبیعی بکوشیم توزیع رایگان 1600کلاه ایمنی بین موتورسواران مازندران

شهرکرد محمود مولوی : به همت معاونت توسعه حل اختلاف 
دادگستری چهارمحال و بختیاری، آیین افتتاح هیأت های صلح 
شهرستان شهرکرد  با حضور نماینده محترم ولی فقیه در استان، 

رئیس کل دادگستری و جمعی از صلح یاران برگزار شد. 
در این آیین حجت الاســلام والمسلمین نکونام نماینده ولی فقیه در استان و 
امام جمعه شهرکرد با اشاره به ضرورت تسلط افراد بر رفتار  و تصمیم گیری های 
شــخصی اظهار کرد: بدون تردید احترام به هنجارها و انجام رفتار صحیح در 
مواجهه با چالش ها از تسلط عقلانیت بر انسان ناشی می شود و هنگامی که خِرد 
جای خود را به خشونت و رفتارهای احساسی دهد نه تنها بینش انسان دستخوش 
دگرگونی قرار می گیرد بلکه ممکن است اقدام به ارتکاب جرم و جنایت نیز در 

وجود فرد تجلی پیدا کند. 

وی افزود: غضب و خشونت در جامعه پایه گذار وحشی گری و عداوتهاست و لذا 
سمت و سوی اقدامات و سیاست های یک کشور باید بر مبنای اصولی باشد که 
ضمن تعدیل این خشونت ها افراد را به سمت مهرورزی و مودت متمایل سازد.
حجت الاسلام نکونام با اشاره به تأکیدات قرآن نسبت به ایجاد صلح و مهربانی 
گفت: قطعاً برقراری سازش و ترویج مهربانی در میان افراد جامعه ممکن است 
با موانعی مواجه شود؛ چراکه شیطان همواره سعی دارد مردم را به سمت عداوت 

و بخل بکشاند. 
نماینده ولی فقیه در استان با بیان اینکه سازشگران و افرادی که برای اصلاح 
ذات البیــن در جامعه قدم بر می دارند در حقیقت دعوت قرآن را لبیک گفته اند 
خاطرنشــان کرد: باید فرهنگ عفو، گذشت و برادری در کشور نهادینه شود تا 
هم آرامش در جامعه گسترده تر گردد و هم مردم به جای پیگیری اختلافات خود 

در دستگاه عدلیه و نهادهای قضایی با کدخدامنشی و بهره گیری از ظرفیت های 
بزرگان و ریش سفیدان مشکلات فی مابین خود را حل و فصل کنند.در ادامه 
برگزاری این آیین، احمدرضا بهرامی رئیس کل دادگستری استان در سخنانی با 
تأکید بر این مهم که صلح و سازش باید پایدار و دائمی باشد گفت: برقراری صلح 
و مودت در میان مردم فی نفسه امری پسندیده و حسنه است اما آنچه که مهم 

است پایداری و ثبات این دوستی هاست.
بهرامی با اشــاره به مشکلات حوزه صلح و سازش اظهار کرد: متأسفانه گاهاً 
مشاهده گردیده که صلح و سازش به عنوان یک حرفه تعریف و برای آن جنبه 
مادی ایجاد شــده است؛ به گونه ای که افراد برای برقراری صلح و سازش و یا 
ترغیب به رضایت، از اشخاص پول مطالبه می کنند و حال آنکه باید تلاش شود 

افراد گرفتار و مستمند حل مشکلشان به پرداخت هزینه معطوف نگردد.

وی افزود: همچنین دیده شده برخی صلح و سازش ها و رضایت ها از روی اجبار 
و یا با تهدید و ارعاب محقق شده است که این امر نه تنها ثمری برای طرفین 
ندارد بلکه می تواند زمینه ساز پیدایش اختلافات بزرگتر و جرایم ناخواسته باشد. 
بهرامی یکی دیگر از مشکلات عرصه صلح و سازش را اطمینان خاطر مجرمان 
نسبت به تلاش افراد خیر و نیک اندیش برای کسب رضایت از شاکیان عنوان 
کرد و بیان کرد: متأســفانه گاهی یک فرد به دلیل اطمینانی که از تلاش های 
خیــران برای دریافت رضایت و آزادی از زندان دارد به راحتی و با آرامش جرمی 

را مرتکب می شود. 
وی افزود: نباید صرفاً به دلیل ایجاد صلح و یا کاستن از جمعیت کیفری زمینه 
ای فراهم شود که افراد مجرم بدون متنبه شدن و یا ابراز پشیمانی به بطن جامعه 

بازگردند و با آسودگی خاطر به کارهای مجرمانه خود بپردازند.

با هماهنگی امــور HSE و همــکاری اداره گاز 
شهرســتان بندرگز، مانور زیست محیطی نشت 
مواد مرکاپتان در محل ایستگاه CGS باغو کناره 

شهرستان برگزار شد.
این مانور باهدف ارزیابی میزان آشنایی و آمادگی نیروها در 
گروه های عملیاتی وامدادی در زمان بروز حوادث احتمالی اجرا مواجهه با نشت مرکاپتان، حس مسئولیت پذیری، حضور به موقع 

شد.در این مانور پس از پارگی شیلنگ ادورانت در هنگام تزریق 
مواد مرکابتان و ریزش آن به محوطه ایستگاه تقلیل فشار گاز و 
در ادامه مسمومیت یکی از کارکنان شرکت، اقدامات موردنظر 

در خصوص اطلاع رسانی، مهار اولیه و انتقال مصدوم انجام شد. 
در ادامه پس از مهار نشتی مربوطه و خنثی سازی مواد با رعایت 
کامل ملاحظات ایمنی و بهداشتی و حضور به موقع اورژانس 
۱۱۵ شهرســتان، اقدامات لازم در خصــوص مداوا و انتقال 

مصدوم جهت ادامه درمــان صورت پذیرفت. در پایان نیز در 
نشستی که با حضور رئیس اداره گاز شهرستان بندرگز انجام 
شد روند انجام مانور بر اساس سناریوی تدوین شده مورد ارزیابی 

قرار گرفت.

45 فقره پرونده ی قتل، طی 5 سال گذشته به صلح و سازش ختم شده است

برگزاری مانور زیست محیطی نشت مرکاپتان در ایستگاه CGS شهرستان بندرگز

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
آگهــی موضــوع مــاده ۳ قانــون و مــاده ۱۳ آئیــن نامــه قانــون تعییــن 
تکلیــف وضعیــت ثبتــی و اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی 
ــر رای شــماره 4982-۱400 – ۱400/۱۱/۳0 هیــات بــه کلاســه  براب
پرونــده شــماره ۳95-۱400 موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت 
ثبتــی اراضــی و ســاختمانهای فاقــد ســند رســمی مســتقر در واحــد 
ــه  ــات مالکان ــورد تصرف ــه دو بجن ــک منطق ــت مل ــوزه ثب ــی ح ثبت
ــا  ــد رض ــد محم ــی فرزن ــی گل ــای مجتب ــی آق ــارض متقاض بلامع
بشــماره شناســنامه 908 صــادره از بجنــورد در ششــدانگ یــک بــاب 
ســاختمان بــه مســاحت ۱86.45 متــر مربــع از پــلاک 907 فرعــی از 
۱6۳ اصلــی واقــع در اراضــی پنبــه زار بخــش دو بجنــورد خریــداری 
ــد یوســف محــرز  ــای رمضــان شــکور زاده فرزن ــک رســمی آق از مال
گردیــده اســت. لــذا بــه منظــور اطــلاع عمــوم مراتــب در دو نوبــت بــه 
فاصلــه ۱5 روز آگهــی مــی شــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه 
صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد 
ــراض خــود را  ــاه اعت ــه مــدت دو م ــخ انتشــار اولیــن آگهــی ب از تاری
بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید، ظــرف مــدت یــک مــاه 
از تاریــخ تســلیم اعتــراض، دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی 
تقدیــم نماینــد. بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و 
عــدم وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد 
ــت  ــخ انتشــار نوب ــت اول :۱400/۱2/09  تاری ــخ انتشــار نوب شــد. تاری

 ۱400/۱2/24 : دوم 
شناسه اگهی : ۱284958 

احمد اصغری شیروان -  رئیس ثبت اسناد و املاک 4981

کمیسیون دانشــجویی استان قم با حضور معاون 
سیاسی و امنیتی اســتانداری در دانشگاه حضرت 

معصومه )س( برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل دانشــگاه حضرت 
معصومه )س(، احمد حاجی زاده، معاون سیاسی امنیتی استاندار قم 
با اشاره به میدانی بودن دولت سیزدهم گفت: سیاست مسئولین 
دولت سیزدهم این اســت که با حضور در میان مردم و ارتباط 
مستقیم با آحاد مردم مشکلات را از نزدیک مشاهده و در جهت 

رفع آن ها اقدام کنند.
وی هدف از برگزاری کمیسیون دانشجویی در دانشگاه ها را 
اطلاع دقیق از مشکلات دانشگاه ها دانست و ابراز امیدواری کرد: 

مسائل دانشگاه ها اگر در سطح استانی باشند با همکاری بین 
دستگاهی و اگر در سطح ملی باشند با هماهنگی با مسئولین ارشد 

پیگیری و در صورت امکان مرتفع خواهد شد.

 احمد حاجی زاده اظهار داشــت: این دانشگاه به دلیل جایگاه 
ویژه ای که دارد به عنوان اولین دانشــگاه میزبان کمیســیون 

دانشجویی انتخاب شد.
وی با اشاره به تاکید ویژه بزرگان استان بر توسعه ظرفیت های 
دانشگاه حضرت معصومه)س(  تصریح کرد: با رفع مشکلات این 
مجموعه باید این ظرفیت را تقویت کنیم.  معاون سیاسی و امنیتی 
استاندار قم کمبود خوابگاه های دانشجویی در دانشگاه حضرت 
معصومه )س( و سایر دانشگاه های استان را مورد توجه قرار داد و 
گفت: در صورت صدور مجوز ار مراجع مربوطه در وزارت علوم، 
استانداری حمایت های لازم از احداث خوابگاه در دانشگاه ها را 

صورت خواهد داد.

کمیسیون دانشجویی استان قم برگزار شد
به میزبانی دانشگاه حضرت معصومه)س(

 مدیر امور آب و فاضلاب شهرســتان قصرشیرین 
گفت: بیــش از ۱۹ میلیارد تومان بــرای اجرای 
پروژه های آب شهرستان قصرشیرین درنظر گرفته 
شــد که در صورت تخصیص این میزان مشکلات 

شهرستان تا حدودی مرتفع خواهد شد.
بهزاد صید مرادی ضمن بیان این خبر، گفت: ۱۸ میلیارد تومان 
اعتبار برای ساماندهی شبکه آبرسانی روستایی شهرستان مصوب 
گردید که در صورت تخصیص این اعتبار مشکلات آبرسانی ۳۸ 
روستای تحت پوشش خدمات شرکت آب و فاضلاب استان در 

شهرستان قصرشیرین مرتفع خواهد شد.وی از اعتبار ۳۵۰ میلیون 
تومانی پروژه مجتمع امام حســن)ع( نام بــرد و افزود: امور آبفا 
شهرستان به منظور جداسازی شــبکه آب شرب سه روستای 
شهرستان از مجتمع گورسفید شهرستان گیلانغرب پروژه آبرسانی 
به این روستاها را در قالب مجتمع امام حسن)ع( در دستور کار قرار 
داد. این پروژه که عملیات اجرایی آن در دهه مبارک فجر امسال  
آغاز شد شــامل ۷ کیلومتر خط انتقال، احداث یک باب مخزن 
۱۵۰ متر مکعبی و یک واحد ایستگاه پمپاژ آب بین راهی می باشد.
صید مرادی همچنین از لوله گذاری شبکه توزیع آب روستای 

قلعه ســبز به متراژ هزار و ۲۰۹ متر با لوله ۶۳ و ۵۰ میلیمتر و از 
نوع پلی اتیلن خبر داد.به گفته مدیر امور آب و فاضلاب شهرستان 
قصرشــیرین از دیگر برنامه های این امور ساماندهی، توسعه، 
بازسازی شبکه و تاسیسات قدیمی شهرستان به منظور کاهش 
هدر رفت آب می باشد که به منظور اجرای این پروژه ۷۰۰ میلیون 
تومان اعتبار در نظر گرفته شده است.صیدمرادی در پایان آب را از 
دارایی های با ارزش انسان دانست و گفت: مشترکین گرامی باید 
کمبــود آب و ضرورت مدیریت مصرف  را جدی گرفته و برای 

حفظ این نعمت الهی مدبرانه و مسئولانه عمل نمایند.

تصویب ۱۹ میلیارد تومان اعتبار برای اجرای پروژه های آب شرب شهرستان قصرشیرین


